

如何換領優惠？

1. 進入 Lumière 指定網頁
2. 選擇所選療程及遞交聯絡資料
3. 登記後會由專人聯絡並進行預約

How to redeem offers?

1. Enter PRUWork exclusive Lumière eShop
2. Select treatments and submit your information for registration
3. Customer service will follow up the booking with you

條款及細則

- 此優惠適用由 2022 年 3 月 1 日至 2022 年 12 月 31 日前使用。
- 此優惠需於 2022 年 12 月 31 日晚上 11:59 前使用，逾期無效。
- 每位客戶可享用免費療程體驗各 1 次。
- 如有任何爭議，Lumière 肌源再生專家保留最終決定權。
- 此優惠由 Lumière 肌源再生專家提供，如有任何查詢，請直接與 Lumière 肌源再生專家聯絡。

Terms and conditions

- The promotion offer is valid from 1 March 2022 to 31 December 2022.
- The promotion offer is valid for redemption until 23:59 pm, 31 December 2022, after which it will be invalid.
- Each customer can enjoy each free trial treatment ONCE only.
- In case of any disputes, Lumière reserves the right of the final decision.
- The promotion offer is provided by Lumière, for any inquiries, please contact Lumière directly.